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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka:  

Datum: 18.02.2016 

 

Z A P I S N I K 

 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

11.02. 2016, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske mestne palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran je 

sejo vodil župan Občine Piran Peter Bossman.    

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. FAGANELJ FLORIS MATEJ 

2. FAKIN DENIS    

3. FIKFAK SERGEJ    

4. FONDA BRUNO    

5. GROZIČ LUČANO    

6. HOT MEIRA   

7. JAKIN ROBERT       

8. JERETIČ MARJAN 

9. KORENIKA ANDREJ 

10. KRAŠEVEC FRANC 

11. LEGEN DALIBOR  

12. MAKORIČ ŠPELIČ JERICA   

13. MASLO BEZER MILICA  

14. PREMRU LOVŠIN STANISLAVA    

15. RADIČ JELENA 

16. RADOJKOVIČ ALEN    

17. REBERNIK SNJEŽANA  

18. ROJEC MANUELA 

19. ROMANELLO NELI 

20. SFILIGOJ POLH ROSSANA  

21. SORGO DANIJELA 

22. STEGOVEC MILOŠ  

23. ŠVONJA MOJCA 

 

Odsotnost na seji sta opravičila Slavko IVANČIČ in Vojka ŠTULAR. 

  

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 

 Janja PAVŠIČ, direktorica Občinske uprave Občine Piran, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, višja svetovalka za urejanje prostora in urbanizem, 

 dr. Manca PLAZAR, Vodja Urada za okolje in prostor,  

 Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 
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 Ivan KOLJESNIKOV, vodja Urada za občinsko inšpekcijo in redarstvo, 

 Jasmina BOLČIČ, svetovalka za prostorsko planiranje, 

 Igor GRMEK, Biro Obala, d.o.o., 

 Aleksij MUŽINA, Odvetniška pisarna Mužina, Žvipelj in partnerji d.o.o., 

 Bruno ČENDAK,  Član nadzornega odbora. 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA  

 

 Lea ŠIROK, Radio Koper, 

 Mitja Volčanšek, Slovenska tiskovna agencij, 

 Alenka Penjak, Primorske novice, 

 Franc Krajnc, Slovenski utrip. 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 26. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je župan 

ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 23 svetnikov, ter da je Občinski svet sklepčen in 

lahko formalno pravno prične z delom. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.12.2015, 

2. Predlog Odloka o koncesiji za upravljanje pristanišča Marine Portorož (druga obravnava), 

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2016 – Skrajšani postopek, 

4. a)  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja in merilih za  

odmero komunalnega prispevka za občino Piran (druga obravnava), 

b) Predlog  Odloka  o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 

Občino Piran – uradno prečiščeno besedilo št. 2, 

5. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Sončne vile Beli 

križ (prva obravnava),  

6. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o merilih za določitev podaljšanja 

obratovalnega časa gostinskih obratov v občini Piran - Skrajšani postopek,  

7. Javno podjetje Okolje Piran, d.o.o.: 

a) Predlog  Odloka o spremembi Odloka o preoblikovanju »Komunalno stanovanjskega 

podjetja Okolje Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi »Javnega 

podjetja Okolje Piran d.o.o.« - Skrajšani postopek,   

b) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Javnega podjetja Okolje Piran d.o.o., 

8. Kadrovske zadeve, 

9. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.12.2015 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA  potrdili zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta z dne 22.12. 2015. 

 



 

 

3 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o koncesiji za upravljanje pristanišča Marine Portorož (druga obravnava) 

 

Aleksij MUŽINA, Odvetniška pisarna Mužina, Žvipelj in partnerji d.o.o. je podal obrazložitev. 

 

Denis FAKIN, namestnik predsednice Odbora za Javne gospodarske družbe, je podal pozitivno 

mnenje odbora k predlogu Odloka o koncesiji za upravljanje pristanišča Marine Portorož. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Denis FAKIN, Stanislava PREMRU LOVŠIN, Franc 

KRAŠEVEC, Robert JAKIN, Lučano GROZIČ in Milica MASLO BEZER. 

 

Župan Peter BOSSMAN je predlagal naslednji amandma: 

 

1. AMANDMA 

 

V 75. Členu odloka se doda nov 2. odstavek, ki se glasi: 

 

»Do drugačne odločitve skladno s 36. členom odloka, je za pristanišče iz točke B) prvega odstavka 

4. člena veljavna tarifa, kot je v veljavi na dan uveljavitve tega odloka, ostale tarife pristojbin in 

cen pa kot jih določi koncesionar.« 

 

Dosedanji 2. Odstavek se ustrezno preštevilči. 

 

Obrazložitev: 

Kot izhaja že iz dosedanje obrazložitve s predlogom odloka ne posegamo v obstoječa razmerja, 

temveč omogočamo uskladitev razmerij z veljavno zakonodajo in njihovo nadgradnjo v koncesijo, ki 

je potrebna za upravljanje pristanišča in za izvajanje gospodarskih javnih služb. Zaradi navedenega z 

odlokom ne moremo in ne želimo posegati v obstoječa razmerja in v obstoječe cene in tarife. Kot 

izhaja iz 36. Člena predloga Odloka, tarife pristojbin določa koncesionar samostojno, razen v primeru  

pristojbin za uporabo kanala Fazan, kjer le te določa pristojen organ lokalne skupnosti na predlog 

koncesionarja. S predmetnim amandmajem se želi nedvoumno določiti, da ob uveljavitvi odloka so 

veljavne obstoječe tarife in cene, ki jih je Marina Portorož d.d. samostojno določila. Odobritev 

pristojnega organa lokalne skupnosti bo zato potrebna v primeru, ko bo koncesionar želel spremeniti 

tarife in cene, ki veljajo na območju kanala Fazan.   

Svetniki so z 19  glasovi ZA sprejeli predlagani amandma. 

 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA in 3 glasovi PROTI sprejeli naslednji  

 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o koncesiji za upravljanje pristanišča Marina Portorož, 

skupaj s sprejetim amandmajem: 
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V 75. členu odloka se doda nov 2. odstavek, ki se glasi: 

 

»Do drugačne odločitve skladno s 36. členom odloka, je za pristanišče iz točke B) prvega odstavka 4. 

člena veljavna tarifa, kot je v veljavi na dan uveljavitve tega odloka, ostale tarife pristojbin in cen pa 

kot jih določi koncesionar.« 

 

Dosedanji 2. odstavek se ustrezno preštevilči. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

• Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2016 – Skrajšani postopek 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev.  

 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP  

 

1. 

 

Občinski svet občine Piran sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2016 

po skrajšanem postopku. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Denis FAKIN, Robert JAKIN, Lučano GROZIČ, Franc 

KRAŠEVEC, Milica MASLO BEZER in Meira HOT.  

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP  

 

1. 

 

Občinski svet občine Piran sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2016 v 

prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 
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Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

 

SKLEP  

 

 

1. 

 

Občinski svet občine Piran sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2016. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

 

S K L E P 

 

 

1.  

 

Občinski svet Občine Piran ugotavlja, da obstaja javni interes, da se Občina Piran pogaja za nakup 

deležev v družbi Aerodrom Portorož, d.o.o. v primeru, da se med lastniki poslovnih deležev pojavi 

interes za prodajo. 

 

 

2.  

 

Občinski svet pooblašča župana za morebitna pogajanja. O odločitvi o nakupu deleža odloča Občinski 

svet.  

 

 

3.  

 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Denis FAKIN, Neli ROMANELLO in Milica MASLO 

BEZER.  
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Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednje 

 

 

Soglasje k dolgoročni zadolžitvi 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k dolgoročni zadolžitvi Javnega zavoda Obalne galerije Piran 

za namene nakupa kioskov (hišic) za postavitev na Trgu prekomorskih brigad v Portorožu pod 

naslednjimi pogoji: 

Višina kredita: do 75.000 €, 

Črpanje: enkratno ali v več tranšah v letu 2016, 

Vračilo: večkratno, najkasneje do 31.12.2020 

Obrestna mera: najugodnejša obrestna mera, pridobljena z zbiranjem ponudb, 

Zavarovanje: bianko menice. 

 

2. 

 

Javni zavod Obalne galerije Piran zagotovi sredstva za servisiranje dolga iz ne proračunskih virov. 

 

 

3. 

 

Soglasje velja z dnem uveljavitve Odloka o rebalansu občine Piran za leto 2016. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

a) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja in 

merilih za odmero komunalnega prispevka za občino Piran (druga obravnava), 

b) Predlog  Odloka  o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 

prispevka za Občino Piran – uradno prečiščeno besedilo št. 2, 

 

Manca PLAZAR, Vodja Urada za okolje in prostor in Igor GRMEK, Biro Obala, do.o.o. sta podala 

obrazložitev.  

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarstvo in turizem je podala pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Meira HOT, predsednica Statutarno pravne komisije je podala pozitivno mnenje komisije. 

 

a)  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja in merilih za 

odmero komunalnega prispevka za občino Piran (druga obravnava) 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Milica MASLO BEZER, Meira HOT, Denis FAKIN, 

Stanislava PREMRU LOVŠIN in Andrej KORENIKA ter Manca plazar, vodja Urada za okolje in 

prostor, Igor GRMEK, Biro Obala, d.o.o.  
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Župan Peter BOSSMAN je predlagal naslednji amandma: 

 

1. AMANDMA 

 

V 13. člen odloka se doda nov 2. odstavek, ki se glasi: 

 

»(2) Obstoječo neto tlorisno površino objekta iz 1. Odstavka tega člena se upošteva zgolj pod 

pogojem, da gre za legalno zgrajen objekt, za katerega je bilo predhodno že plačan komunalni 

prispevek. Če uradna oseba podatkov ne more pridobiti iz uradnih evidenc, je ustrezna dokazila o 

legalnosti gradnje objekta in morebitna potrdila o plačilu predhodno plačanega komunalnega 

prispevka za objekt, za katerega se mu odmerja komunalni prispevek, dolžan predložiti zavezanec 

za plačilo komunalnega prispevka.« 

 

Dosedanji 2. odstavek se ustrezno preštevilči. 

 

Obrazložitev: 

Pri postopku odmere komunalnega prispevka je potrebno pred izdelavo obračuna preveriti legalnost 

posameznega dela objekta, ki je predmet rekonstrukcije, dozidave, prizidave, nadomestne gradnje ipd. 

Legalnost se preverja zaradi presoje utemeljenosti zahtevka posamezne stranke o upoštevanju 

obstoječih neto površin ali površine gradbene parcele pred pripravo obračuna razlike komunalnega 

prispevka. V večini primerov stranke to dokumentacijo tudi posredujejo, so pa primeri, ko stranke tega 

ne želijo izkazati ali trdijo, da tega niso dolžne dokazovati. V takšnih primerih nastane problem, saj je 

potrebno za upoštevanje obstoječih neto površin kot površin, za katere je bilo izdano upravno 

dovoljenje ali plačan komunalni prispevek, to z listinami tudi dokazati. S predlagano dopolnitvijo bo 

imela občinska uprava ustrezno pravno podlago za potrebno preverjanje listin.  

 

Svetniki so s 20 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI sprejeli predlagani amandma. 

 

 

Svetniki so z 18 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu 

opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za občino Piran, skupaj s sprejetim 

amandmajem: 

 

V 13. členu se doda novi 2. odstavek: 

 

»(2) Obstoječo neto tlorisno površino objekta iz 1. odstavka tega člena se upošteva zgolj pod pogojem, 

da gre za legalno zgrajen objekt, za katerega je bil predhodno že plačan komunalni prispevek. Če 

uradna oseba podatkov ne more pridobiti iz uradnih evidenc, je ustrezna dokazila o legalnosti gradnje 

objekta in morebitna potrdila o plačilu predhodno plačanega komunalnega prispevka za objekt, za 

katerega se mu odmerja komunalni prispevek, dolžan predložiti zavezanec za plačilo komunalnega 

prispevka.« 
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Dosedanji 2. in naslednji odstavek se ustrezno preštevilčijo.   

 

b) Predlog  Odloka  o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 

Občino Piran – uradno prečiščeno besedilo št. 2 

 

Svetniki so z 19 glasovi ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P 

 

1.  

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero 

komunalnega prispevka za Občino Piran – uradno prečiščeno besedilo št. 2. 

 

 

2.  

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

• Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Sončne vile 

Beli križ (prva obravnava) 

 

Manca PLAZAR, Vodja Urada za okolje in prostor Igor GRMEK, Biro Obala, d.o.o., sta podala 

obrazložitev.  

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

 

S K L E P 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje OPPN Sončne vile Beli križ v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in 

stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran ter s stališčem Odbora 

za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči. 
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2. 

Predlagatelj predloga Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN Sončne 

vile Beli križ naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in stališče odbora po možnosti 

upošteva pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo. 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

  

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

• Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o merilih za določitev podaljšanja obratovalnega časa 

gostinskih obratov v občini Piran - Skrajšani postopek 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev.  

 

Matej Floris FAGANELJ, predsednik Odbora za gospodarstvo in turizem je podal pozitivno mnenje 

odbora.  

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanja obratovalnega časa 

gostinskih obratov v občini Piran po skrajšanem postopku. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanja obratovalnega časa 

gostinskih obratov v občini Piran v prvi obravnavi. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanja obratovalnega časa 

gostinskih obratov v občini Piran. 

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran je odredil 20 minutni odmor.  
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K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 Javno podjetje Okolje Piran, d.o.o.: 

a) Predlog  Odloka o spremembi Odloka o preoblikovanju »Komunalno stanovanjskega 

podjetja Okolje Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja Okolje Piran d.o.o.« - Skrajšani postopek,   

b) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Javnega podjetja Okolje Piran d.o.o. 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Denis FAKIN, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno mnenje odbora. 

  

Meira HOT, predsednica Statutarno pravne komisije je podala pozitivno mnenje komisije. 

 

a) Predlog  Odloka o spremembi Odloka o preoblikovanju »Komunalno stanovanjskega 

podjetja Okolje Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi »Javnega 

podjetja Okolje Piran d.o.o.« - Skrajšani postopek 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.« po skrajšanem postopku. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Robert JAKIN, Meira HOT, Alen RADOJKOVIČ, Milica 

MASLO BEZER, Marjan JERETIČ, Andrej KORENIKA, Lučano GROZIČ. 

 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.« v prvi obravnavi. 

 

 

 



 

 

11 

 

Svetniki so s 17 glasovi  ZA  in 3 glasovi PROTI sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.«. 

b) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Javnega podjetja Okolje Piran d.o.o. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Marjan JERETIČ, Robert JAKIN, Alen RADOJKOVIČ, 

Milica MASLO BEZER, Andrej KORENIKA in Lučano GROZIČ.  

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran  sprejme sklep o spremembi Statuta JP OKOLJE Piran, d.o.o., ki so zajete 

v prilogi tega sklepa. 

2. 

JP OKOLJE Piran, d.o.o., v roku šestih mesecev uskladi Statut z aktualno zakonodajo in pripravi 

čistopis za obravnavo na seji Občinskega sveta.  

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve  

 

Meira HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podala 

obrazložitev k posameznim predlogom sklepov  

 

Imenovanje članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Cirila Kosmača Piran  
 

V razpravi je sodelovala občinska svetnica Stanislava PREMRU LOVŠIN. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje v svet javnega zavoda Osnovna šola Cirila Kosmača Piran naslednje 

predstavnike ustanoviteljice: 
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- Sanela Bilič iz Pirana, Dantejeva 23, 

- Matjaž Skončnik iz Pirana, Grudnova 16 in 

- Barbara Tuljak iz Portoroža, Šetjane 37a. 

 

2. 

 

Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 

 

3. 

 

Ta sklep velja takoj.  

 

 Imenovanje članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Lucija 
 

Občinski svetnik Miloša STEGOVEC se je izločil iz glasovanja. 

  

Svetniki so z 21 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

S K L E P 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v svet javnega zavoda Osnovna šola Lucija naslednje predstavnike 

ustanoviteljice: 

 

- Gregor Mislej iz Portoroža, Šolska ulica 8, 

- Miloš Stegovec iz Portoroža, Liminjan 7c in 

- Matjaž Ukmar iz Portoroža, Liminjanska 77. 

 

2. 

 

Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda.  

 

3. 

 

Ta sklep velja takoj.  

 

 Imenovanje članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje 

 

 

V razpravi sta sodelovala občinski svetniki Neli ROMANELLO in Lučano GROZIČ. 

 

Občinska svetnica Jerica Makorič Špelič se je izločila iz glasovanja  
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Svetniki so z 21 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

S K L E P 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v svet javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje naslednje predstavnike 

ustanoviteljice: 

 

- Jerica Makorič Špelič iz Sečovelj, Parecag 119, 

- Klavdija Mihelj Korenika iz Sečovelj, Sv. Peter 97 in 

- Petra Špeh iz Sečovelj, Sv. Peter 140. 

 

2. 

 

Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda.  

 

3. 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

 Imenovanje direktorja javnega zavoda Kulturni, kongresni in promocijski center Avditorij 

Portorož - Portorose 
 

Dvorano so zapustili občinski svetniki Robert JAKIN, Marjan JERETIČ, Jelena RADIČ in Miloš 

STEGOVEC. 

 

Predlagana kandidatka za direktorico javnega zavoda Kulturni, kongresni in promocijski center 

Avditorij Portorož – Portrose, Dragica PETROVIČ se je predstavila.  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Denis FAKIN, Bruno FONDA, Meira HOT, Andrej 

KORENIKA, Franc KRAŠEVEC, Lučano GROZIČ, Mojca ŠVONJA, Stanislava PREMRU 

LOVŠIN, Milica MASLO BEZER in Matej Floris FAGANEL. 

 

 

Svetniki so s 13 glasovi  ZA in 2 glasovoma PROTI  sprejeli naslednji  

 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje 

- Dragico Petrovič iz Maribora, Ribniška ulica 12, 

za direktorja/-ico javnega zavoda Avditorij Portorož – Portorose za mandatno dobo petih let. 

 

2. 

Mandat nastopi dne 01.03.2016. 
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3. 

Ta sklep velja takoj.                        

 Razrešitev vršilca dolžnosti direktorja Avditorija Portorož – Portorose 

 

Svetniki so s 15 glasovi  ZA in 2 glasovoma PROTI  sprejeli naslednji  

 

 

UGOTOVITVENI  S K L E P 

 

1. 

 

Z imenovanjem direktorja Avditorija Portorož - Portorose se razreši Roberta Mahniča, s funkcije 

vršilca dolžnosti direktorja. 

 

Funkcijo vršilca dolžnosti direktorja, imenovani preneha opravljati dne 29.02.2016. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj.  

 

                                                  

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi.  
 

1. Rosana POLH, občinska svetnica je podala naslednjo pobudo: 

»Sončni park« v Luciji je velik odprt prostor, v katerem bi po našem mnenju lahko potekale različne 

športno rekreativne dejavnosti. 

Med drugim bi se dalo prostor z ne veliko spremembami urediti tudi za tekaško vadbo. 

Za ta namen bi bilo potrebno predvsem dvoje: 

- Ureditev tekaške poti (boljša podlaga namesto obstoječe peščene) 

- Postavitev manjšega objekta za shrambo športnih pripomočkov in za garderobo 

Prepričani smo, da bi lahko s takšno dopolnitvijo Sončni park gostil posamezne treninge naših 

vadbenih skupin (otrok in mladih), ob tem pa tudi vadbo rekreativnega teka za odrasle, tekaške 

delavnice in podobno.  

Seveda tudi možna dopolnitev Sončnega parka ne more nadomestiti atletskega stadiona, ki ga naša 

občina izrazito potrebuje. Atletika in tek sta v Piranu vedno bolj prisotna. Tukaj smo atletsko društvo, 

razne tekaške skupine odraslih in mnogi nepovezani rekreativni tekači.  

Seveda pa bi Piran, najbolj turistična občina v Sloveniji, lahko bila  (bi morala biti!) poligon tudi za 

športni turizem. Atleti poznamo veliko povpraševanje za atletske priprave pri nas, na slovenski obali. 

Koper za to vrsto ponudbe, kljub odličnim pogojem na Bonifiki, očitno ne kaže razumevanja. Tako 

gosti Pula z okolico (in z enim samim, dokaj zastarelim stadionom!) že skozi desetletja  stotine 

slovenskih atletov vsako leto. Med drugim hodimo redno v Pulo na priprave tudi mi – atleti iz Pirana. 

Veseli bomo, če boste našim pobudam prisluhnili.  
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2. Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

V zadnjega pol leta so se odnosi med Marino Portorož in Občino Piran poslabšali, ni se možno 

dogovoriti skoraj o ničemer.  

Naj naštejem le nekaj dejstev, ki so se zgodila v tem obdobju:   

 Na Občinskem svetu se umakne točka o termalni rivieri pred Marino Portorož z dnevnega 

reda. 

 Marina  Portorož zapre brezplačno makedamsko parkirišče in prične pobirati parkirnino. 

 Marina zapre tudi dostop do asfaltiranega parkirišča nasproti zdravstvenega doma.    

 Marina odstopi od najemne pogodbe za park Sonce.  

 Občinski svet odloča o novem prostorskem načrtu za park Sonce. 

 Občina Piran predlaga nov predlog o koncesiji za upravljnje pristanišča Marina Portorož. 

 Mediji objavijo podatke, da Občina povišuje koncesnino iz 52.000 na 325.000 €UR. 

 Mediji poročajo, da so pogajanja med Občino Piran in Marino Portorož zastala.  

 Danes imamo na dnevnem redu Odlok o koncesiji za upravljanje pristanišča Marina Portorož. 

Iz naštetih dejstev ugotavljam, da se spor med Marino in Občino samo še poglablja. Obe strani vlečeta 

enostranske poteze, ki ne vodijo k zbliževanju stališč in dokončni rešitvi. 

Kaj je pripeljalo do tako nenadne ohladitve odnosov med Marino in Občino ne poznam.  

Po mojem prepričanju tudi današnje sprejetje Odloka o koncesiji za upravljanje pristanišča Marine 

Portorož ne bo pripomoglo k izboljšanju odnosov. 

 Menim, da dodatno zaostrovanje ni prava pot do rešitve problema med Občino Piran in Marino 

Portorož.  

Zato bom danes glasoval PROTI sprejetju Odloka o koncesiji za upravljanje pristanišča Marina 

Portorož.  

Pod točko 9 Vprašanja in pobude pa bom podal predlog oziroma pobudo v zadevi  zelo zapletenih 

odprtih vprašanj med Občino Piran in Marino Portorož. 

3.  Bruno FONDA, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

Egregi consiglieri,le mie sono alcune semplici considerazioni che credo importanti sottolineare in 

questo momento del nostro vivere quotidiano. Mi riferisco alle recenti ed attuali »baruffe chiozzotte« 

tra comune e »marina« di Portorose,in merito al bellissimo »Parco sole« di Santa Lucia.Sono 

daccordo,come è stato precedentemente ribadito che il problema dovrebbe essere risolto di comune 

accordo tra le due entità in questione( comune e marina). Credo però che tutto cio non basti, in quanto 

che lo scontro tra chi difende gli interessi civili e sociali della nostra popolazione, alias il comune di 

Pirano, si scontra con gli interessi privati del singolo o dei singoli,che hanno l' intenzione di vendere 

quel terreno,per chi sa quali scopi di lucro: certamente non per il mantenimento di uno spazio così 

importante per tutta la popolazione di Santa Lucia: per le nostre mamme, i nostri bambini, i nostri 

anziani( anche quelli della vicina casa dell' anziano),per tutti coloro insomma  che abitano in questa 

località  ed hanno trovato  nel parco uno spazio libero. 

Quanto mi lascia alibito e profondamente avvilito è che gli abitanti di Santa Lucia, non si sono 

prodigati a difendere gli interessi sociali e collettivi della popolazione, nessuno ha mosso  una sia pur 

piccola forma di »iniziativa civica o civile«, qual dir si voglia, nella difesa  di questi spazi, tanto 

importanti per tutti noi ,per tutta la collettività che qui vive ed opera. Purtroppo e questo è l' amaro in 

bocca che ci rimane, siamo tutti pronti  a promuovere »iniziative civili« per difendere i nostri meri 

interessi personali,come l' aumento del prezzo della nafta di riscaldamento,quando è stata scomodata 

persino la »Comunità locale« di Santa Lucia, con l' intera presidenza. Lo stesso vale per la 

problematica di Kampolin, che ormai ha fatto storia. 
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Nessuno ,però, che io sappia ha inteso a manifestare contro la futura scomparsa del »Parco del Sole«, 

nessuno si è preso la briga di difendere questo importante spazio vitale. Vergogna, cari 

signori.Vergogna veramente. 

 

4. Miloš STEGOVEC, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

Kot občinski svetnik vlagam pobudo, da letos tudi v naši Občini sodelujemo pri obeležitvi svetovnega 

dneva avtizma, 2. aprila. Da v obeležitev tega dneva vidnejše stavbe, vodnjake, trge osvetlimo v modri 

svetlobi, kot to počnejo drugod po svetu in tudi že v nekaj občinah po Sloveniji.   

V Ljubljani v modri svetlobi zažari Ljubljanski grad, v Novi Gorici mestna hiša, vodnjak na 

Bevkovem trgu, Rusjanov spomenik, v Postojni mestna hiša.  

Drugega aprila in na njegov predvečer tako po svetu v modrem zažarijo "Empire State Building" v 

New Yorku, "Willis Tower" v Chicagu, "CN Tower" v Torontu, "Kingdom Tower" v Saudski Arabiji, 

koncertna hala v Sidneyu , kip Jezusa Odrešenika v Riu de Janeiru, Veliki Buda v Hjogu na 

Japonskem, Niagarski slapovi v Kanadi, parlament v Budimpešti.  

2. april, ko obeležujemo svetovni dan avtizma, je namenjen spodbujanju zavedanja o avtizmu ter 

ozaveščanju javnosti in celotne družbe o ustvarjanju primernih pogojev za  

učenje, življenje, skrb in delo oseb z avtizmom in Aspergerjevim sindromom.  

Med nami  živijo tudi osebe z avtizmom in Apergerjevim sindromom, ki si prav tako kot vsi drugi 

želijo živeti dostojno življenje in imeti enake možnosti za sobivanje v družbi.  

Ključnega pomena za socialno vključenost oseb z avtizmom je urejeno družbeno okolje in 

razumevanje tega področja. Le tako se lahko družba dobro odzove pri aktivnem socialnem 

vključevanju oseb z avtizmom in Aspergerjevim sindromom, vzpostavi most med enimi in drugimi.  

Društvo Oko in Zavod modri december, katerih podpornik sem tudi sam, sta pobudo za sodelovanje  

preko elektronske pošte  naslovili tudi na našo občino.  

 

Z željo, da bi se tudi sami  pridružili tej akciji in na ta način opozorili na  

pomen razumevanja oseb z avtizmom, vas lepo pozdravljam.   

 

Seja je bila zaključena ob 21.05 uri. 

 

 

Zapisnik pisala 

Bojana Dujmovič 

 

 

 

Višja svetovalka za 

urejanje prostora in 

urbanizem    

mag. Patricija Višnjevec 

 

Župan Občine Piran Peter 

Bossman 

 

   

    

                     

 

 

 

 

 


